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2025-03-25 20:00-21:30 Teams 

 

                                                                         

 

Närvarande: 
Jenny Westerin   Sammankallande 
Bernt Johansson Ledamot 
Max Larsson  Ledamot 
Mikael Lundblad  Ledamot 
Olle Bergman  Ledamot 
Philip Lund  Adjungerad 
Mikael Norén  Miljösamordnare 
Fredrik Hansson Koordinator 
 
Ej närvarande:  
 

1. MÖTETS ÖPPNANDE 
Jenny Westerin öppnar mötet och hälsar alla välkomna till kvällens möte. 
 

2. GODKÄNNANDE AV DAGORDNING 
Dagordningen godkändes. 

 
3. FÖREGÅENDE PROTOKOLL  

Finns publicerad på hemsidan,  https://www.svemo.se/om-forbundet/vart-miljoarbete-
forbundet 

 
4. EKONOMI 

Kostnader för mötesrum samt reseräkning från Motorsportsforum delas med Svemo 
central, följer inkomna offerter och budget enligt plan. 
 

5. UPPFÖLJNING AV MILJÖHANDLINGSPLAN/AGENDA 
MK gick igenom arbetstavlan och uppdaterade den utifrån vad som utförts under gångna 
månaden. Handlingsplan är uppdaterad 2025-03-14. 
Jenny fick svar ang ett möte med Joans Gustafsson, se punkt 10.5 
 

6. MILJÖ/HÅLLBARHETS UTBILDNING IUP 
Den nya Intro utbildningen är nu mer eller mindre klar, gicks igenom på kvällens tidigare 
möte som hölls 19.00 – 20.00 med Svensk Bilsport. 
I den fortsatta processen så har vi bestämt att ha avstämningsmöten Svemo/Svensk 
Bilsport varje månad inför ordinarie möte med MK och detta fortsätter vi med till att det är 
klart. 
Alla uppmanades av Mikael att skicka in mer bilder till nya materialet. 
 

7. KOMMUNIKATIONSPLAN 
Vi har publicerat en nyhet om den nya miljöcertifierings blanketten. FH skickar den 
även till alla koordinatorer, så de kan förse banbesiktigarna med den nya versionen. 
Planen är att publicera en nyhet varje månad ex en del av den presentation som 
hölls av jenny Westerin på Motorsportsforum, även de intressanta inslagen från 
biologen Ola Jennersten om biologisk mångfald på motorbanor. 
 

https://www.svemo.se/om-forbundet/vart-miljoarbete-forbundet
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8. DISTRIKTEN - MK  
Alla distrikten ska bjudas in till ett uppföljningsmöte, Mikael gör en ny inbjudan via teams 
den 6 maj kl. 20.00. 
 

9. SKRIVELSER 
  
9.1 Brasilianska förbundet i FIM, Ganna  Dummont. 
Svemo genom Mikael har fått en förfrågan om att hjälpa förbundet med att göra en biologisk 
undersökning för att se vilka positiva effekter det kan ha. 
Ett första teamsmöte kommer ske den  2 april, professor Nils Ryrholm kommer även delta. 
 
9.2 FIM inbjudan till Svemo miljösamordnare 
FIM har bjudit in Mikael att representera dem på en stor miljökonferens i Aba Dhabi i 
oktober 2025. 
 
9.3 Tomelilla MK 
De har fått en del problem och Mikael kontaktar klubben och för en dialog om hur vi 
kan hjälpa till på bästa sätt. 
 
 

10. ÄRENDEN 
10.1 Båtsport klimatberäkningar 
Mikael Lundblad ang Klimatberäkningar båttävling HT -24. 
Arbetet är pågående och ett första utkast är skickat till MK. 
 
10.2 Hållbarhetsstrategi 
Ny strategi för  2025-2035, Mikael har skickat ut ett första utkast och vi gick igenom detta 
den 14 mars, vissa kompletteringar kommer göras under våren den skickas till vår 
ordförande i Svemo. 
 
10.3 RF nätverk Hållbarhet 
Fredrik kommer att hålla ett föredrag på ca 30-45 min i Stockholm den 9  gällande biologisk 
mångfald för närvarande förbund, Mikael sätter samman en PPT för att kunna presentera 
vad Svemo gjort under åren. 
 

10.4 Miljöforum 2025 
Förslag på datum är den 15-16 november i Arlanda, Fredrik får i uppgift att ta in offerter på 
hotell mm. 
Inbjudan behöver vara mera specificerad så att de inbjudna kan se vad det kommer 
diskuteras om under forumet och vet vad man anmäler sitt deltagande till. 
 
10.5 MK träff med Svemo ordförande, Jonas Gustafsson 
Fredagkväll den 14 mars, så fick MK möjlighet att äntligen sitta ner med Joans/styrelsen för 
att diskutera hur utvecklingen mot hållbarhet inom Svemo skall göras, mötet var 
konstruktivt vilket innebär att MK ska återkomma med några kommande ärenden till 
styrelsen för beslut, bla ett namnbyte av kommittén samt ny hållbarhetsstrategi och hur vi 
ska hantera gemensamma policys, men även en del nya som behöver tas fram. 
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10.6 Klimatpåverkan förbund 
Kartläggning av Svemo kansliets klimatpåverkan är ett pågående projekt samt även hur vi 
reser inom förbundet och hur vi bor när vi är ute på uppdrag. Mikael har påbörjat att 
kontakta sektionerna  i MX och Trackracing för att få reda på ex om hur samåkning till våra 
större event fungerar, typ VM i Uddevalla osv. 
 
10.9 Policydokument inom Svemo  
Här behöver vi göra vissa tillägg i resepolicy men också titta på en ny policy gällande inköp, 
fler policy samt dokument kommer behöva uppdateras för att leva upp till kommande 
Hållbarhetsmål från RF, allt vi gör inom förbundet behöver bli mer hållbart. Klädpolicy, 
utifrån Hållbarhetsstrategin som RF håller på att ta fram införa hur det ska hanteras, 
kansliet måste också ingå. Gällande kläder ligger vi idag bra till då vi gör avtal på minst 3 år, 
att köpa kläder som måste bytas ut varje år rekommenderas av RF att sluta med 
omedelbart. Kläder skall undvikas att ges ut vid prisutdelningar osv då kläder har en stor 
negativ klimatpåverkan med kemikalier/vattenpåverkan. 
Mikael har påbörjar att  skriva förslag på dessa policy som vi senare kan ta upp med 
styrelsen. Fredrik har även diskuterat inom Svemo hur vi ska hantera allt som kommer inom 
dessa ämnen. 
 
10.11 Egenkontrollprogram  
Mikael har tagit fram ett förslag på uppdaterat stöd för klubbar gällande 
egenkontrollprogram enligt Miljöbalken, bland annat med förslag på förbättrad 
riskbedömning. MK gick igenom detta under mötet och kommenterade en del, uppdatering 
klart till nästa möte. 
 
10.12 Svensk Bilsport på Svemo kansli 31 mars 
Svensk Bilsport kommer att besöka Svemo måndagen den 31 mars, Mikael och Fredrik 
kommer finnas på plats, de vill diskutera teknik, säkerhet och hållbarhet. 
 

10.13 UIM Båtsportens internationella förbund, tekniska avdelningen 10-13 april. 
Genomför UIM tekniska ett möte för att diskutera med andra båtförbund om hur man 
påverkar inom sina sporter för intresse politik inom hela EU. 
Mikael kommer delta och avrapporterar på MK mötet i april. 
 
 

11. RAPPORTER 
11.1  Svemo Motorsportsforum den 15-16 mars, Arlandastad. 

För MK deltog Jenny Westerin, Olle Bergman, Mikael Norén samt Philip Lund och 
koordinatorn Fredrik Hansson. MK hade ett arbetsmöte under fredag eftermiddag och lördag 
förmiddag, under lördagen deltog även Tony Jacobsson från valberedningen samt Niclas 
Wärlander, Roadracing för att diskutera utbildning och vad som ska presenteras på forumet 
den 16 mars, vi fick ca 10 min att presentera miljö/hållbarhetsfrågor vilket Jenny gjorde på 
ett bra och konstruktivt sätt, det nya är att vi byter inriktning mot hållbarhet, där även miljö 
ingår. 
 
11.2  RF Internationella delegater 14-15 mars 
Från Svemo så deltager Håkan Lehman, Mikael Lundblad samt Pelle Larsson, tyvärr så 
krockade eventet med Motorsportsforum, men vi ser fram emot en rapport från Mikael. 
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11.3 Styrelserapport 
Fredrik skriver återkommande rapporter till styrelsen inför dess styrelsemöten. 
 
 
 

12. ÖVRIGA FRÅGOR  
 
 
13. NÄSTA MÖTE/MÖTETS AVSLUTNING 

 
Nästa ordinarie blir tisdag 22 april kl 20.00, vi planerar även för att träffas fysiskt den 15-16 
maj på kansliet i Norrköping med heldag på torsdagen och en halvdag på fredagen. 
 
 
Vid protokollet   Justerare 

Fredrik Hansson   Jenny Westerin 
2025-04-14    Justerat via e-post 2025-04-14 


